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دانشگاه در زمینه های آموزشی،  دیشی اساتید با موضوع برنامه ها و مسائلنشست هم ان موضوع نشست:

 ، بهداشتی و درمانی دانشگاه با حضور ریاست دانشگاهفرهنگیپژوهشی، 

 سالن شهید رجایی مکان برگزاری:

جناب آقای دکتر هاشمی ریاست محترم دانشگاه در خصوص نقش خود به عنوان امید آفرینی در دانشگاه و رفع مشکلات زیر -1

ساختی و نیروی انسانی دانشگاه اشاره داشتند و اعلام نمودند که آمادگی کامل جهت دریافت نظرات، مشکلات و پیشنهادات از طرف 

                                                                                                                                                     اساتید محترم وجود دارد.          

بالینی بحث خانم دکتر جعفرزاده معاون پژوهشی بیمارستان امام رضا)ع(به این مسئله اشاره داشتند که دغدغه بسیاری از اساتید -2

              ارتقا است و هنوز نتوانسته اند ارتقا پیدا کنند و اعلام نمودند با توزیع مناسب پایان نامه و افزایش هزینه طرح ها موافقت گردد.    

های اساتید محترم درخواست مرکز تحقیقات جراحی را مطرح کردند همچنین به این مسئله اشاره داشتند که مراحل و فرآیند-3

 تصویب طرح های تحقیقاتی طولانی است.

جناب آقای دکتر کاملی در خصوص دریافت های مالی اساتید موضوعاتی را مطرح کردند و همچنین در مورد مشکلاتی مانند عدم -4

ت پرداخت حق مدیریت و پرداخت آن به مسئولین بخش های مختلف در دانشگاه صحبت کردند و خواستار رسیدگی به این مشکلا

 شدند.

جناب آقای دکتر شفیعی در خصوص حق مسکن و حق نوار مرزی صحبت نمودند و خواستار این شدند که افزایش صورت گیرد -5

  همچنین پرداختی های پژوهشی افزایش پیدا کند و سریع تصویب شود.

ر نظر گرفته شود.اساتید محترم اعلام نمودند مسئولیت هایی که به همکاران داده می شود تجربه و سوابق د-6  

آقای دکتر یعقوبیان در خصوص همکاری های پرسنل بهداشتی با کارورزی دانشجویان توضیحاتی ارائه دادند، همچنین گفتند در -7

 خصوص پذیرش تعداد دانشجویان تغییراتی در تعداد صورت گیرد.

تی ارائه دادند و گفتند در صورت امکان محیط آقای دکتر پاهنگ بر اهمیت راه اندازی کتابخانه در دانشکده پزشکی توضیحا-8

 کتابخانه نزدیک به دانشکده پزشکی راه اندازی گردد.

آقای دکتر خانکلابی در خصوص وحدت رویه و چشم انداز آینده و تدوین برنامه استراتژیک دانشگاه به صورت کاملا کاربردی -9

 صحبت کردند.

درآمدزایی از جمله کیت های تشخیصی توضیحاتی ارائه دادند و همکاری جهت تولید آقای دکتر عظیمیان در خصوص تولید و -10

 درآمدزایی را اعلام نمودند.

 خانم دکتر فرازی در خصوص جاده منتهی به پردیس، دانشکده دندانپزشکی و جاده و دور برگردان تاکید کردند که اصلاح شود.-11

م صورت گیرد و سرویس برقرار سرویس ایاب و ذهاب اعضای هیئت علمی همکاری لازسرکار خانم دکتر باستانی پور در خصوص -12

 گردد.

 

 



 

 

 

گفتند در خصوص محیط دانشکده های پردیس و حیوانات ولگرد همکاری لازم  دانشکده پزشکی خانم دکتر صفاری راد رئیس-13

 صورت گیرد.

ارتقا ولتاژ برق دانشکده بهداشت و تفکیک آن از برای که د بیان کردنآقای دکتر عطا ملکی هیئت علمی دانشکده بهداشت -14

 صورت گیرد.دانشکده پزشکی همکاری لازم 

در خصوص فضاسازی محیط دانشکده و پردیس همکاری لازم صورت اشاره کردند آقای دکتر یونسی ریاست دانشکده پیراپزشکی -15

 ، همکاری لازم انجام شود.و همچنین در خصوص پرداختی به مربیان در زمینه فول تایمی گیرد

بهداشت محیط پرستاری به دانشکده بهداشت گروه محیط توضیحاتی را ارائه اختصاص واحد  مورد موضوعآقای دکتر رستگار در-16

 دادند.

لازم توسط معاونت پژوهش دانشگاه صورت گیرد و افزایش خانم دکتر آرزومند گفتند در خصوص هزینه های پژوهشی همکاری -17

 لازم انجام شود.

 اساتید محترم اعلام کردند یک پایه تشویقی برای کسانی که مقالاتی با امتیاز زیاد دارند در نظر گرفته شود.-18

 ر گرفته شود.سرکار خانم ایمانی گفتند نیازهای فراخوان تعداد اعضای هیئت علمی علوم پایه بیشتر در نظ-19

در ادامه خواستار  آقای دکتر زارعی از دانشکده پرستاری شیروان درخواست حضور مسئولین در دانشکده شیروان را داشتند و-20

 پرداخت به موقع حق التدریسی ها شدند.

ل امور عمومی آقای دکتر حسینی عنوان کردند در صورت امکان مدیریت پردیس دانشکده بر عهده یک فرد به عنوان مسئو-21

 پردیس قرار گیرد.

 آقای دکتر کاملی گفتند در خصوص اختصاص یک مجله به دانشکده پرستاری همکاری لازم صورت گیرد.-22

آقای دکتر بی باک در مورد صندوق قرض الحسنه اعضای هیئت علمی صحبت کردند و خواستار پشتیبانی ریاست دانشگاه جهت -23

 ارتقای آن شدند.

 گروه آناتومی و فیزیولوژی دارای رشته تحصیلات تکمیلی گردد. دکتر بی باک در ادامه بیان کردندآقای -24

آقای دکتر پاسبان در خصوص رشته تحصیلات تکمیلی ارشد بهداشت محیط و همکاری در خصوص کمبود هیئت علمی رسمی و -25

خصوصا کارکنان آزمایشگاهها  و پیمانی در بین کارمندانپیمانی توضیحاتی ارائه دادند و همچنین افزودند جذب نیروهای رسمی 

 باشد.

آقای دکتر حق بین بیان کردند همکاری لازم جهت راه اندازی رشته های تحصیلات تکمیلی از جمله پرستاری، اورژانس، -26

 فیزیولوژی، بهداشت و.... صورت گیرد.

تدریس در اسرع  8های حق التدریس، تعداد واحدهای بالاتر از همچنین آقای دکتر حق بین در ادامه افزودند در خصوص واحد-27

 گفتند ساماندهی گروههای آموزشی در حال انجام است. ایشان وقت در شورای دانشگاه بررسی و تایید گردد.

در ایشان  د.یقی به مقالات مازاد صورت گیرتشو-اعلام نمودند برنامه ریزی لازم جهت اختصاص پایه آموزشی آقای دکتر حق بین -28

کارآموزی دانشجویان همکاری لازم را انجام دهد و همچنین در مورد ادامه اشاره داشتند که معاونت بهداشتی جهت رفع مشکلات 

 جذب هیئت علمی گروه بیهوشی به صورت پیمانی و تعهدات توضیحاتی را ارائه دادند.

 

 


